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VVR-Bestuursbenoemingen 2022 

1. Rooster van aftreden 
Bestuursleden worden benoemd voor een periode van twee jaar. Een volgens het rooster 
aftredend bestuurslid is twee maal onmiddellijk herbenoembaar (Statuten Art. 8 lid 2 oud), 
maar na de statutenwijziging die op de 19de ALV aanvaard is zijn deze bepalingen aangepast. 
Mieke van den Bergh en Luna Vollebregt zijn in 2018 aangetreden en zijn in 2020 herkozen. 
Beide stellen zich nogmaals herkiesbaar. 
Ingrid Vledder is in 2020 gekozen, ook zij stelt zich herkiesbaar. 
Leontine Bijleveld en Sara Etty zijn in 2017 aangetreden als bestuurslid en in 2019 en in 2021  
herbenoemd. Ariane Hendriks is in 2019 benoemd en in 2021 herbenoemd.  
 

2. Aftreden Elise Ketelaars 
Elise Ketelaars is in 2021 aangetreden. Toen werkte ze voor het Ministerie van Buitenlandse 
Zaken. Per 1 mei 2022 is ze als mensenrechtenadviseur aan de slag gegaan voor de EU civiele 
missie in Agadez, Niger. Sindsdien heeft ze geprobeerd digitaal invulling te geven aan het 
bestuurslidmaatschap, maar dat blijkt niet goed mogelijk in zo’n totaal andere temperatuur en 
omgeving (de EU-compound in Agadez), gecombineerd met dienstreizen naar naburige landen 
in West Afrika. Tot haar spijt ziet ze zich genoodzaakt voor het bestuurslidmaatschap te 
bedanken. 
 

3. Bestuurskandidaat 
Het bestuur bestaat statutair (Art. 8 lid 1) uit tenminste drie en ten hoogste negen leden.  
Zaza van de Koppel heeft besloten zich kandidaat te stellen, als student bestuurslid. Onder 
punt 4  vindt u haar motivatie.  
Met de zittende bestuursleden Leontine Bijleveld, Sara Etty en Ariane Hendriks, de her te 
benoemen leden Ingrid Vledder, Mieke van den Bergh, en Luna Vollebregt kent het VVR-
bestuur komend jaar zeven leden. 
 

4. Motivatie Zaza van de Koppel 
Ik ben momenteel bezig met de Master European Law aan de universiteit Utrecht en tijdens 
mijn juridische studie (en daarbuiten) heb ik altijd elke mogelijkheid aangegrepen om over 
vrouwen rechten te schrijven. De Vereniging voor Vrouw en Recht heb ik leren kennen door 
mijn stage bij Bureau Clara Wichmann een jaar geleden. Daarvoor heb ik toen ook Leontine 
Bijleveld geïnterviewd over de PGB-zaak, dat was een erg leuk en leerzaam gesprek.  
 
Ik ben al eens bij een VVR congres geweest over huiselijk geweld in het familierecht, waarbij ik 
heb genotuleerd en vervolgens het verslag van de bijeenkomst heb geschreven.  
En nadat ik voor een vak onderzoek had gedaan naar de uitspraak van het HvJ EU over de 
Spaanse huishoudelijk werkster heb ik samen met Leontine een bijeenkomst georganiseerd 
over de recente uitspraken over de rechtspositie van huishoudelijk personeel.  
Het lijkt mij erg leuk om nog meer bijeenkomsten te organiseren en ik denk ook dat ik mijn 
vrienden groep (veelal ook feministische juristen) kan enthousiasmeren om te komen. Ik heb 
voor verschillende organisaties al eens de sociale media op mij genomen en ik ken veel jonge 
mensen in zowel Utrecht als Amsterdam die ik zou kunnen bereiken.  
Naast dat ik bezig ben met mijn master scriptie ben ik momenteel stagiair onderzoeker bij Ava, 
waarbij ik meewerk aan het lesprogramma voor huisartsen, mocht de abortuspil vanaf januari 
ook bij de huisarts verstrekt worden dan hebben zij wel bijscholing nodig (nog even de eerste 
kamer stemming afwachten maar de voorbereidingen zijn in volle gang). Als ik ben 
afgestudeerd is mijn plan om een vrouwenrechtswinkel in Utrecht op te richten, ook daarvoor 
zijn de voorbereidingen in volle gang.  

 


